
 
 

Referat af generalforsamling onsdag den 21. november 2018 i Kedelhuset. 
34 medlemmer tilstede 
 

1. Valg af dirigent.  
Erik Thalling bød velkommen og foreslog som ordstyrer Ole Andersen, der blev 

enstemmigt valgt. 
2. Formandens beretning. 

Formanden aflagde sin mundtlige beretning for året og den skriftlige beretning 

uddeltes ved mødet. 
3. Kassererens aflæggelse af regnskab. 

Vi kom ud af året med et overskud på 8.653 kr. og egenkapitalen var ved 
årsskiftet på 34.503, svarende nogenlunde til et års kontingentindbetaling, 
hvilket er en rettesnor for foreningen. 

4. Fastlæggelse af kontingent.  
Ud fra et budget for 2019 uden store økonomiske forandringer i forhold til 

2018 foreslog bestyrelsen uændret kontingent– nemlig 250 kr. pr. husstand, 
150 kr. for enkeltmedlemsskab og gratis for unge under 18 år og studerende. 
Dette blev vedtaget. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
Erik Thalling genvalgtes for 2 år, Hans-Henrik Ibfelt og Jørgen Nielsen ønskede 

ikke genvalg. Lene Hvirgelholm blev valgt til bestyrelsen for 2 år.  
Dvs. at der er to vakante pladser i bestyrelsen, da der ikke var andre af de 
tilstedeværende, der ønskede at stille op. 

Ressourcepersoner blev efterlyst og Paul Erik Schlüter meldte sig.  
6. Valg af revisorer. 

Kate Rasmussen blev genvalgt for 
2 år. 

7. Valg af revisorsuppleant.  
Michael Landt blev genvalgt. 

8. Indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet andre 
forslag. 

9. Eventuelt. 
Hans-Henrik Ibfelt og Jørgen Nielsen 
blev takket for deres store indsats i 
bestyrelsen og fik overrakt henholdsvis 
en boggave og en vingave. 
 
Formanden takkede dirigenten for et godt møde. 

______ 
 

Efter en pause med et glas vin og lidt mundgodt holdt biolog Eva Hartvig foredrag 
over emnet Omgivet af hvalsang. 

 
Efterfølgende konstituering: 
Erik Thalling – formand 

Hans Mølbæk- næstformand 
Charlotte Falsmar – kasserer 

Lene Hvirgelholm – sekretær 
Anders N. Michaelsen – bestyrelsesmedlem 
To vakante pladser i bestyrelsen 

Referent Charlotte Falsmar 
 


